

Notice of Change relating to Service Charges

With effect from 1 August 2019 (the “**Effective Date**”), changes are made to the following sections under “Service Charges – An easy guide to banking fees”, as underlined below:

Item	Original Fee	Revised Fee
A. Relationship banking plans section		
Premium Banking Maintenance Fee	HK\$360 per quarter	<u>No Maintenance Fee</u>
Easy Banking Maintenance Fee	HK\$180 per quarter	<u>No Maintenance Fee</u>
B. Deposit account-related section		
Low balance Monthly Maintenance Fee	HK\$100 per month	<u>No Low balance Monthly Maintenance Fee</u>
C. General services section		
Click-a-Count Branch counter transaction service fee	HK\$20 per transaction	<u>No Branch counter transaction service fee</u>

You may visit any of our branches or our website at sc.com/hk/help/service-charges to obtain a copy of the revised “Service Charges – An easy guide to banking fees” on or after the Effective Date.

The above changes shall be binding on you if you retain or continue using Premium Banking, Easy Banking, Deposit account or Click-a-Count after the Effective Date.

For enquiry, please call our Customer Service Hotline at 2886 8888.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall apply and prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited
July 2019

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

有關服務收費之更改通知

由2019年8月1日起（「生效日期」），「服務收費－銀行服務收費一覽表」之以下部分將作出修訂，修訂內容已用底線標記如下：

項目	修訂前之收費	修訂後之收費
A. 綜合理財服務部分		
「Premium 理財」服務費	每季360港元	<u>不設服務費</u>
「快易理財」服務費	每季180港元	<u>不設服務費</u>
B. 與存款戶口有關服務部分		
小額存款收費	每月100港元	<u>不設收費</u>
C. 其他服務收費部分		
Click-a-Count 存款戶口 分行櫃台交易服務費用	每次20港元	<u>不設服務費用</u>

閣下可於生效日期起向本行任何一間分行或網頁 sc.com/hk/zh/help/service-charges，索取新修訂之「服務收費－銀行服務收費一覽表」。

若閣下於生效日期後保持或繼續使用「Premium 理財」、「快易理財」、存款戶口或Click-a-Count存款戶口服務，則上述修訂將對閣下具有約束力。

如須查詢，請致電本行客戶服務熱線 2886 8888。

本通知之英文及中文版本如有歧義，概以英文版本為準。

渣打銀行(香港)有限公司

2019年7月